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Bár a múlt heti, rendes havi tanácsülésen is született egy határozat annak érdekében, hogy
modern, műfüves focipálya épülhessen a városi strand melletti salakpályán, az akkori forma
nem volt elfogadható a befektető számára, így csütörtök reggel újabb ülésre volt szükség.

  

A beruházást a magyar kormány nemzetpolitikai államtitkársága végzi, szakmai partnerük a
felcsúti Puskás Akadémia. A projekt részeként több székelyföldi településen is terveznek
műfüves focipályát létrehozni, ahol a gyerekek nevelése, edzése, fejlődése lenne a cél.

  

Az akadémia helyi képviselője az FK Csíkszereda sportklub, részükről Szondy Zoltán volt jelen
a múlt heti és a mostani székelyudvarhelyi tanácsülésen is. A múltkor elfogadott határozat
szerint a salakpályát a Székelyudvarhelyi Sportért Alapítványnak adta volna át koncesszióba a
város, és rajtuk keresztül kapta volna meg az FK Csíkszereda, hogy elvégezhessék a
befektetést, vagyis létrehozzák a pályát.

  

Szondy már akkor jelezte , hogy a befektető számára valószínűleg jogilag nem megfelelő ez a
forma, hiszen ők közvetlenül az önkormányzattal szeretnének szerződni, így tartják helyesnek a
kivitelezést. Időközben egyeztetett az illetékesekkel, akik valóban ezen az állásponton vannak.

  

Annak érdekében, hogy létrejöhessen a pálya, a mostani tanácsülésen visszavonták a múltkori
határozatot, és egy újat fogadtak el, amivel a város tíz évre ingyen bérbe adja az FK
Csíkszereda számára a területet.

  

Szondy elégségesnek tartotta ezt az időtartamot, és arra kérte a városatyákat, illetve a
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polgármesteri hivatal képviselőit, hogy a következőkben is segítsék a terv megvalósítását. Most
a kivitelezési terv létrehozása következik, aminek a folyamata még ma elindul – ígérte.

  

Az FK Csíkszereda képviselője felhívta a figyelmet, hogy amint ez is megvan, a polgármesteri
hivatalnak kell kibocsátania az építkezési engedélyt – így arra kérte az illetékeseket, hogy
legyenek operatívak ebben a kérdésben, hogy minél hamarabb létrejöhessen a műfüves pálya.
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